
HOOFDSTUK III. 
DE VEREENIGING. 

§ 3. Verslag der Vereeniging over het jaar 1931. 

Het vermelden van de lotgevallen der Vereeniging in het jaar 1931 
is een minder dankibare taaik, dan zulks ten vorigen jare het geival was. 

Kon dai verslag als volgt aanvangen: „Het afgeloopen jaar stond 
voor onze Vereeniging inzonderheid in het teeken der feestviering ter 
gelegenlieid van haar vijftigjarig bestaan. DB weldaden des Heeren, die 
zijl in dien tijd mocht ervaren, werden in een driedaaigsohe feeetivieTing 
herdacht", — het jaar 1931 toont het geWone beeld der andere 
Vereenigingsjaren. 

Hiermee is geenszins gezegd, dat niet ook in het afgeloopen jaar 
weldaden van den Heere onzen God werden ontvangen. Ook thans 
behoort de aanvang van ons jaarverslag te zijn een woord van dank 
aan den Heere, Die, niettegenstaande der tijden zorg en onze tekort
komingen, het Bestuur tot de opgedragen taak in staat heefit gesteld 
en aan onze Hoogeschool vele zegeningen sohonk. 

Het doel der Vereeniging wordt in antikei 1 barer statuten aldus 
omschreven: 

„De opricihting en instandhoudimg van sciholen voor booger oi uderwijis". 
Wie de beteekenis der Vereeniging wil verstaan, zal zich dus niet 

moeten beperken tot het lezen van dit verslag, doch zeker nïet minder 
aandaoht hebben te wijden aan de lotgevallen der Hoogeschool, die in 
een ELfzonderlijke paragraaf worden vermeld. 

Buitendien bevatten ook andere onderdeelen van het Jaarboek, zooals 
b.v. de paragraaf over de financiën, waardevolle gegevens voor hen, die 
met warme liefde tegenover School en Vereeniging zijn bezield. 

Zooals blijkt uit het verslag van de jaarvergadering der Vereeniging, 
traden in het College van Directeuren twee leden op, die vóór dien in 
dit College geen zitting hebben gehad. 

Mrs. van Beeck Calkoen en Bijleveld werden in de eerste vergadering 
van Directeuren, na den jaardag gebonden, hartelijk welkom geheeten 
en hebben vol toewijding hun nieuwe taak aanvaard. 

Mr. Groisheide meende aan het op de jaarvergadering door den 
President-Directeur gedaan verzoek, om het College van Directeuren 
te blijven bijistaan, te moeten voldoen. Een woord van warmen dank past 
jegens den heer G. Woteak, die op de jaarvergadering te Groningen 
aftrad. 

In de vele jaren van zijn DirecteurscShap beeft hij: getoond een wa:?m 
vriend der Vrije Universiteit te tzijn en als Secretaris van het Collegp 
heeft hiji zeer veel ten behoeve der Vereeniging verricht. 


